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Abstract (en)
In order to design a wet-shaving-implement holder so as to be variable with regard to geometrical shape, a holder is proposed which is a body
segment, the plane face of which forms an underside (2), there being arranged in the upper side depressions (3) for inserting a wet-shaving
implement (6) which are formed, in terms of outline and depth, in such a way that the half-shell-shaped outer contour of the upper side (1) is
substantially completed by the inserted wet-shaving implement (6). <IMAGE>

Abstract (de)
Um einen Halter für Naßrasierapparate hinsichtlich der geometrischen Form variabel zu gestalten, wird ein Halter vorgeschlagen, welcher ein
Körpersegment ist, dessen ebene Fläche eine Unterseite (2) bildet, wobei in der Oberseite Vertiefungen (3) zum Einlegen eines Naßrasierapparates
(6) angeordnet sind, die bezüglich Umriß und Tiefe derart ausgebildet sind, daß die halbschalenförmige Außenkontur der Oberseite (1) durch den
eingelegten Naßrasierapparat (6) im wesentlichen komplettiert ist. <IMAGE>
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